

CLIENT ADVISORY

July 5, 2019

Global Affairs Canada seeking public consultation on Tariff rate quotas (TRQ)

Dear Valued Customer,

Global Affairs Canada is seeking stakeholder comments on the process for TRQ allocation for imported food in Canada. If this currently affects your business and you would like to participate in the public consultation process please refer to the below link to the Global Affairs Backgrounder and Public Consultation Instruction.

[Backgrounder - Tariff rate quotas](#)

Public consultation:

Allocation and administration of [tariff rate quotas for dairy, poultry and egg products](#)

Thank you for being our Valued Customer. If you have any questions, please do not hesitate to contact C.H. Robinson for further information.

Sincerely,

C.H. Robinson Global Ocean Services

5 juillet, 2019

Affaires mondiales Canada à la recherche d'une consultation publique sur contingents tarifaires (CT)

Cher Client,

Affaires mondiales Canada sollicite les commentaires des intervenants concernés par le processus d'attribution des CT pour les aliments importés au Canada. Si votre entreprise est touchée par ce processus et que vous souhaitez participer à la consultation publique, veuillez consulter les liens ci-dessous pour lire le Document d'information et les Directives de consultation publique d'Affaires mondiales.

[Document d'information - contingents tarifaires](#)

Consultation publique :

Attribution et administration des contingents [tarifaires pour les produits laitiers, la volaille et les œufs](#)

Merci d'être notre précieux client. Si vous avez des questions, s'il vous plaît n'hésitez pas à contacter C.H. Robinson pour plus d'informations.

Sincèrement,

C.H. Robinson services globaux de l'océan

Our information is compiled from a number of sources that to the best of our knowledge are accurate and correct. It is always the intent of our company to present accurate information. C.H. Robinson accepts no liability or responsibility for the information published herein.

